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Zápisnica 

z  pracovného rokovania  výborov mestských častí Hody, Javorinka a Nebojsa 

zo dňa 19.10.2022 

 

 

Prítomní: viď. prezenčná listina 

 

 Pracovné rokovanie otvoril a prítomných privítal prednosta MsÚ Ing. Juraj 

Srnka, PhD.  

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia úloh z predošlých zasadnutí 
3. Informácia o podanej petícii občanov mestskej časti Nebojsa 
4. Záver 

Bod č. 2 – Kontrola plnenia úloh   
 

Mestská časť Nebojsa 

 

1. Podľa potreby rozhodnutia o prímestských častiach konzultovať s príslušným 

občianskym výborom dotknutej prímestskej časti Galanta.                          

Z: Ing. Juraj Srnka, PhD.                                                                        

úloha stála     

2. Požiadavka občanov – cintorín Nebojsa : 

 orez stromov a kríkov   

T:úloha v sledovaní (orezy riešiť priebežne podľa potreby) Z: Ing. Šaško 

3. Požiadavka na opravu hlavnej cesty smer Galanta -  Sereď - poškodený asfalt (jamy 
v ceste).   Písomne vyzvať TTSK a osloviť o spoluprácu poslancov TTSK Mgr. Bíro, 
MUDr. Chomča)       

T: úloha trvá        

Z: Eva Vašáková                                             

4. Oprava MK smer k Autocvičišti. 

Z: Eva Vašáková 

T: úloha trvá  

5. Pokračovať v oprave chodníkov. 

T: úloha trvá  

Z: Eva Vašáková 
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6. Verejné priestranstvo smer autocvičište po ľavej strane treba zaradiť do pasportu 

zelene – kosenie.  

T: úloha trvá  

Z: Mgr. Daniela Amrichová 

 

7. Zrealizovať odvodňovací žľab od autobusovej zastávky po kaplnku – zvolať k tomu 

stretnutie. 

T: úloha trvá  

Z: Eva Vašáková 

 

8. Oprava kaplnky v Nebojsi. 

T: úloha trvá (rokovať s cirkvou) 

Z: Mgr. Lívia Gešková 

 

 

Mestská časť Javorinka 

 

1. Preveriť, aké sú možnosti pomoci v sociálnej záležitosti rodiny Perleczkej.   

Z: Mgr. Molnáriová 

T: úloha trvá                                                                                    

Mestská časť Hody 

 

1. Vybudovať parkovisko pri cintoríne v Hodoch.  

Z: Eva Vašáková   

T:úloha trvá  

 

2. Predložiť všetky cenové ponuky v súvislosti s prijatím úloh z tohto stretnutia. 

T:úloha trvá  

 

Z: Eva Vašáková, Mgr. Daniela Amrichová, Mgr. Lívia Gešková, TsMG –                                    

Ing. Ján Poľakovský  

 

3. Požiadavka na rozšírenie cintorína v Hodoch. 

Z: Eva Vašáková 

T:úloha trvá  

 

4. Osadiť spomaľovač na miestnej komunikácii sme ihrisko v Hodoch.  

Z: Eva Vašáková 

T:úloha trvá  

 

5. Prehodnotiť dopravnú situáciu v novom stavebnom obvode Hody (MK RD Kolenič) 

– oprava s rozšírením miestnej komunikácie.  

Z: Eva Vašáková 

T:úloha trvá  
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6. Každú jednu výsadbu stromov, drevín v prímestských častiach Hody, Javorinka, 

Nebojsa odkonzultovať s príslušným oddelením MsÚ. 

Z: predsedovia občianskych výborov   

Úloha v sledovaní.  

 

Bod č. 3 - Informácia o podanej petícii občanov mestskej časti Nebojsa 

Mgr. Molnáriová 

- mesto obdržalo Petíciu od občanov mestskej časti Nebojsa s nasledovným 
odôvodnením: 

 
 Predmetom petície je úprava prílohy č. 2. bod 4. písmeno c/  Všeobecno 
záväzného nariadenia mesta Galanta č. 47/2009 o zásadách hospodárenie 
s majetkom mesta a v znení neskorších predpisov, tak aby bolo občanom miestnej 
časti Nebojsa umožnené využívať Denné centrum obdobne ako tomu je v miestnych 
častiach Javorinka a Hody. Občania žiadajú, aby mesto vykonalo príslušné kroky 
k tomu, aby sa budova – majetok mesta Galanta  /dnes DC Nebojsa/ dala využívať  
občanmi.  

- uviedla, že do predmetného VZN bolo zapracované stanovisko Výboru 
mestskej časti Nebojsa 

 
PhDr. Marta Vajdová 

- to bolo stanovisko troch členov VMČ občania sa nemali možnosť k tomu nijako 
vyjadriť 

- odporučila túto vec opätovne prejednať vo VMČ Nebojsa  
 
Milan Bičan 

- teraz je to zbytočné riešiť, treba to nechať už na nový VMČ, nech sa s tým 
zaoberajú  

 
Ing. Juraj Srnka, PhD. 

- k podanej petícii sa musíme vyjadriť do 30 dní pri pôvodnom zložení VMČ 
 
Ľudovít Gašparovič 

- mám vedomosť, že petíciu podpísali aj ľudia, ktorí v Nebojsi nemajú trvalý pobyt 
 
Mgr. Molnáriová 

- pripravujeme nový štatút aj prevádzkový poriadok  
 
Ľudovít Gašparovič 

- požiadal uvedenú petíciu posunúť na VMČ a Dennému centru v Nebojsi na 
posúdenie  

 
Ing. Juraj Srnka, PhD. 

- odporučil petíciu postúpiť aj na ostatné VMČ Javorinka, Hody aké majú 
stanovisko k prenájmu. 

T: do 30 dní 
Z: Mgr. Molnáriová 
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Ľudovít  Gašparovič 
- zvoláme stretnutie VMČ a predložíme stanovisko 

T: čo najskôr 
 
Bod č. 4 – Záver 
 
Ing. Juraj Srnka, PhD. 

- poďakoval všetkým prítomným a Výborom mestských častí Hody, Javorinka, 
Nebojsa za spoluprácu vo volebnom období 2018-2022.   

 
 
 
 
 
Zapísala: A. Deáková 
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Plnenie úloh zo zápisnice 160920221 

Mestská časť Nebojsa 

 

1. Podľa potreby rozhodnutia o prímestských častiach konzultovať s príslušným 

občianskym výborom dotknutej prímestskej časti Galanta.                          

Z: Ing. Juraj Srnka, PhD.                                                                        

úloha stála     

2. Požiadavka občanov – cintorín Nebojsa : 

 vyasfaltovanie chodníka – vypracovať a predložiť cenovú ponuka                        

Odpoveď: 

Úloha bola splnená v roku 2021. 

– úlohu vypustiť  

 orez stromov a kríkov   

T:úloha v sledovaní (orezy riešiť priebežne podľa potreby) Z: Ing. Šaško 

Odpoveď: 

Orezy zelene v cintoríne  prebiehajú počas celého roka v zmysle interného 
harmonogramu TSMG. 

 oprava zemianskych hrobov – postupne opraviť ďalšie hroby.                                                                                          
Z: Mgr. Lívia Gešková   

Odpoveď: 

Ohrada na hrobke Rittera je dokončená – suma opravy 1 322,- EUR. 

– úlohu vypustiť  

3. Požiadavka VMČ Nebojsa v budove Denného centra zabezpečiť  montáž 

kamerového systému resp. alarm, signalizačné zariadenie s napojením na MsP. 

 

Z: Mgr. Adriana Molnáriová 

Odpoveď:  

Úloha je splnená. 

– úlohu vypustiť  

5. Požiadavka na opravu hlavnej cesty smer Galanta -  Sereď - poškodený asfalt (jamy 
v ceste).   Písomne vyzvať TTSK a osloviť o spoluprácu poslancov TTSK Mgr. Bíro, 
MUDr. Chomča)       

Odpoveď: 

Správca cesty II/507 Správa a údržba TTSK bola niekoľkokrát e-mailom vyzvaná na 
uvedenú opravu v roku 2021 aj v roku 2022. Posledný e-mail zaslaný dňa 3.10.2022 – 
zatiaľ bez odpovede.    
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T: úloha trvá        

Z: Eva Vašáková                                             

 

6. Oprava MK smer k Autocvičišti. 

Z: Eva Vašáková 

Odpoveď: 

Výtlky boli v roku 2021 opravené. Opätovne vzniknuté výtlky sa opravia v priebehu 
októbra 2022, prípadne začiatkom novembra. 

T: úloha trvá  

11. Pokračovať v oprave chodníkov. 

Odpoveď: 

Do návrhu rozpočtu na rok 2023 sme zaradili opravu chodníkov v meste Galanta a 
v mestských častiach v sume 200 000 €. 

T: úloha trvá  

Z: Eva Vašáková 

 

12. Verejné priestranstvo smer autocvičište po ľavej strane treba zaradiť do pasportu 

zelene – kosenie.  

Odpoveď:  

Aktualizácia pasportu kosenia bola zaradená do návrhu rozpočtu roku 2022, no do 
rozpočtu mesta na rok 2022 sa nedostala. Je zapracovaná do návrhu rozpočtu na rok 
2023, ktorý sa teraz spracováva. 

T: úloha trvá  

Z: Mgr. Daniela Amrichová 

 

14. Zrealizovať odvodňovací žľab od autobusovej zastávky po kaplnku – zvolať k tomu 

stretnutie. 

T: úloha trvá  

Z: Eva Vašáková 

Odpoveď:  

V roku 2021 sa realizovala časť  odvodňovacieho  žľabu spolu s chodníkom pri 
kaplnke.  

- úlohu vypustiť 
 

15. Požiadavka na odstránenie betónového elektrického stĺpu z chodníka smer Gáň. 

Z: Ing. Ján Poľakovský 

Odpoveď: 

Stĺp bol  umiestnený na predmetné miesto na  základe požiadavky VMČ Nebojsa, 

náklady na jeho súčasne odstránenie sú vysoké, keďže je potrebné dodávateľský 

zabezpečiť žeriav a veľký prepravný náves, z toho dôvodu nedošlo k plneniu. 
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- úlohu vypustiť 
 

17. Oprava kaplnky – zistiť a predložiť cenovú ponuku. 

Odpoveď:  

CP je zabezpečená na sumu 11 872 EUR a zapracovaná do návrhu rozpočtu na rok 

2023. 

T: úloha trvá  

Z: Mgr. Lívia Gešková 

 

18. Požiadavka na zmenu harmonogramu odvozu veľkoobjemového zberu na ďalšie 

obdobie s návrhom na víkendové dni.  

T: pri zostavovaní harmonogramu 

Z: Ing. Poľakovský, Mgr. Amrichová 

 

Odpoveď: 

Harmonogram odvozu veľkoobjemného odpadu bol v roku 2023 nastavený na 

pracovný týždeň, v zmysle schváleného rozpočtu  a stanovísk odborných komisií MsZ, 

ktoré akceptovali návrh úsporných opatrení pri tomto zbere, ktoré boli požadované zo 

strany zriaďovateľa. Pre obyvateľov stále platí možnosť odovzdať svoj nepotrebný 

objemný odpad bezplatne na Zbernom dvore mesta Galanta v jeho prevádzkových 

hodinách. 

- úlohu vypustiť 

 

2. Opraviť oplotenie cintorína v Nebojsi (zo zadnej strany). Opravu zaradiť do rozpočtu.  

Z: Ing. Poľakovský 

Odpoveď: 

Úloha bola  zo strany TSMG splnená. 

- úlohu vypustiť 

 

3. V cintoríne Nebojsa zrealizovať náter konštrukcie prístrešku a bránu. 

Z: Ing. Poľakovský 

 

Odpoveď: 

Úloha bola  zo strany TSMG splnená. 

- úlohu vypustiť 

 

4. Ostrihať kríky pred RD č. 30 v Nebojsi.  

Z: Ing. Šaško 

Odpoveď: 

Úloha bola  zo strany TSMG splnená. 

- úlohu vypustiť 

 

5. Odvoz ostrihaných konárov z cintorína v Nebojsa (za kontajnermi). 

Z: Ing. Šaško 

Odpoveď: 

Úloha bola  zo strany TSMG splnená. 
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- úlohu vypustiť 

 

6. Zvýšiť kontrolu zo strany MsP skládky, parkovanie vozidiel. 

Z: Miroslav Grell 

Odpoveď:  

Zo strany hliadok MsP sa pravidelne vykonávajú kontroly, zistené skládky sa riešia 

v zmysle platných zákonov a parkovanie vozidiel v zmysle vyhlášky o cestnej doprave.  

- úlohu vypustiť 

 

Mestská časť Javorinka 

 

1. Mesto uskutoční prieskum cien na vybudovanie kamerových systémov do denných 

centier na území mesta a v prímestských častiach  Hody, Nebojsa.  

Z: Mgr. Adriana Molnáriová  

Odpoveď:  

Úloha bola splnená.  

– úlohu vypustiť 

2. Vybudovať závlahový systém na futbalovom ihrisku. 

Ing. Milan Zeleňák – nepostúpilo sa ďalej, nedostalo sa to do rozpočtu mesta na tento 

rok. Chceme robiť úplnú rekonštrukciu futbalového ihriska – mimo rozpočtu mesta.  

 

Z: Eva Vašáková 

Odpoveď:  

Závlahový systém je v realizácii a do konca roka 2022 bude ukončený.   

- úlohu vypustiť 

 

4. Pri DC v Javorinke vybudovať technickú miestnosť WC, umývadlo, sprchu. 

Odpoveď:  

Úloha je splnená.  

- úlohu vypustiť 

1. Vyrezať stromy-hlohy pozdĺž cintorína v Javorinke.  

Z: Ing. Šaško 

Odpoveď: 

V cintoríne Javorinka prebehli orezy stromov a rovnako výruby stromov, na ktoré boli 

vydané  rozhodnutia zo strany príslušného úradu. Úloha je splnená. 

- úlohu vypustiť 

2. Posúdiť a následne orezať suchý ihličnatý strom aj ostatné dreviny pri bytovke 

v Javorinke.   

Z: Mgr. Amrichová, Ing. Šaško 

Odpoveď: 

Výrub stromu bol realizovaný v jarnom období roku 2022. Úloha je splnená.  

- úlohu vypustiť 

3. Preveriť, aké sú možnosti pomoci v sociálnej záležitosti rodiny Perleczkej.   
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Z: Mgr. Molnáriová 

Odpoveď: 

Rodina Perleczká je v riešení, predvolaní rod. príslušníci uvedenej rodiny.  

T: úloha trvá                                                                                    

 

4. Opraviť miestny rozhlas v Javorinke. Vyžiadať cenovú ponuku na opravu.  

Z: Mgr. Gešková 

Odpoveď: 

Rozhlas v Javorinke bol opravený za 3 906 EUR, doplnenie 6 ampliónov plánujeme 

v roku 2023 po obdržaní CP. 

- úlohu vypustiť 

Mestská časť Hody 

 

1. Oprava miestnej komunikácie smer na ihrisko. 

Z: Eva Vašáková    

Odpoveď:  

Rekonštrukcia MK smer na ihrisko sa bude opravovať v roku 2023. Ukončené je 

verejné obstarávanie na Rekonštrukciu ciest a chodníkov, v ktorom je zaradená aj 

uvedená cesta.  

- úlohu vypustiť                                                                                                    

2. Vybudovať parkovisko pri cintoríne v Hodoch.  

Z: Eva Vašáková   

Odpoveď: 

V rámci PD rozšírenia nového cintorína v Hodoch je uvedené parkovisko zahrnuté do 

PD. V prípade zaradenia finančných zdrojov do rozpočtu mesta na rok 2023 sa môže 

parkovisko aj zrealizovať.  

T:úloha trvá  

 

3. Požiadavka na osádzanie vianočného stromčeka aj do mestských častí, resp. 

zabezpečiť vianočnú výzdobu na existujúci vybraný strom, vysadiť ihličnatý strom  za 

náhradnú výsadbu. Dokúpiť vianočnú výzdobu.  

 

Z: Ing. Ján Poľakovský, Ing. Šaško 

Odpoveď: 

V Hodoch TSMG sú súčinné pri výzdobe exitujúceho vianočného stromu. Mesto 

Galanta začiatkom roku 2022 zakúpilo nové vianočné dekory, pričom  sa plánuje 

doplnenie vianočných  dekorov do  každej mestskej časti v rovnakom počte. 

- úlohu vypustiť                                                                                                    
 

4. Predložiť kópiu žiadosti na vybudovanie  príjazdovej cesty aj s parkovacími miestami 

(Dolinka).  

Z: Jarmila Kováčová, Eva Vašáková 

Odpoveď:  
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Komunikácia sa zrealizovala, osadili sa obrubníky aj parkovacie miesta pri Cukrárni.  

- úlohu vypustiť                                                                                                    

7. Prehodnotiť koncept vianočnej výzdoby v meste aj v prímestských častiach Hody, 

Javorinke, Nebojsa.  

Ing. Ján Poľakovský, Mgr. Daniela Amrichová 

Odpoveď:  

Mesto Galanta priebežne dokupuje vianočné dekory v rámci rozpočtových možnosti, 

tie sú postupne dopĺňané   do  mestských  časti v rovnakom počte k existujúcej 

výzdobe. 

- úlohu vypustiť                                                                                                    

9. Predložiť všetky cenové ponuky v súvislosti s prijatím úloh z tohto stretnutia. 

T:úloha trvá  

 

Z: Eva Vašáková, Mgr. Daniela Amrichová, Mgr. Lívia Gešková, TsMG –                                    

Ing. Ján Poľakovský  

Odpoveď: 

Úloha sa priebežne plní. 

 

10. Požiadavka na rozšírenie cintorína v Hodoch. 

Z: Eva Vašáková 

Odpoveď: 

V súčasnosti sa spracováva štúdia v spolupráci s projekčnou kanceláriou Ing.arch. J. 

Kováča, ktorá bude hotová do konca roka.  

T:úloha trvá  

 

12. Orez stromov (tuje) pri ihrisku – zabezpečiť priechodnosť po chodníku a osvetlenie 

chodníka.  

Z: Ing. Šaško 

Odpoveď: 

Úloha bola zo strany TSMG splnená. 

- úlohu vypustiť                                                                                                    

1. Osadiť spomaľovač na miestnej komunikácii sme ihrisko v Hodoch.  

Z: Eva Vašáková 

Odpoveď: 

Do projektu rekonštrukcie MK smerom na ihrisko sa zaradilo aj riešenie 

spomaľovacieho prahu z asfaltu, ktorý sa bude realizovať v roku 2023. 

T:úloha trvá  

 

2. Prehodnotiť dopravnú situáciu v novom stavebnom obvode Hody (MK RD Kolenič) 

– oprava s rozšírením miestnej komunikácie.  

Z: Eva Vašáková 

 

Odpoveď: 

Pripravuje sa PD zmeny organizácie dopravy v uvedenej lokalite. V prípade 

odsúhlasenia ODI sa v roku 2023 plánuje jej realizácia. 
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T:úloha trvá  

 

3. Nahlásiť Mgr. Amrichovej požiadavky (náhradná výsadba) na výsadbu stromov 

v mestských častiach Nebojsa, Javorinka, Hody.  

T: do 30.09.2021 

Z: predsedovia občianskych výborov 

Odpoveď: 

Úloha splnená 

- úlohu vypustiť.  

 

4. Každú jednu výsadbu stromov, drevín v prímestských častiach Hody, Javorinka, 

Nebojsa odkonzultovať s príslušným oddelením MsÚ. 

Z: predsedovia občianskych výborov   

Odpoveď: 

Úloha v sledovaní.  

 

 

 

 

 

Na základe doručených odpovedí jednotlivých nositeľov úloh spracovala: A.Deáková 

17.10.2022. 

 

 


